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Out of interest in modern and contemporary criticism, and given our ficld of specialization, I directed 
my study to one of the most prominent findings of post-modern critics; I specifically mean cultural criticism, 

which is concerned with excavating and excavating the cultural issues contained in the literary text, from the 
perspective of exposing the hidden and the unspoken, especially the cultural.This is what motivated us to 

follow this new trend, in order to learn about the origins of its sources, concepts and procedural mechanisms, 
and because this cultural approach is based on a set of intelectual and philosopbical perceptions related to 
people's social, political, economic, religious and cultural lives, we decided to choose the novel "From Us, the 

Resurrection of the Desert Diaspora" by Al-Siddiq Haj. Ahmed to reveal the contradictory and contlicting 
patterns within this narrative text, and monitor the impact of culture and its action in social life. 
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Resume: 

Par intérêt pour la critique modemne et contemporaine, et compte tenu de notre domaine de 
spécialisation, j'ai orienté mon étude vers I'une des découvertes les plus marquantes de la critique 

postmoderne :; Je parle spécifiquement la critique culturelle, qui s'intéresse à fouiller et à fouiller les 

enjeux culturels contenus dans le texte littéraire, dans la perspective d'exposer le caché et le non-dit, en 

particulier le culturel. C'est ce qui nous a motivé à suivre cette nouvelle tendance, afin de connaître les 
origines de ses sources, concepts et mécanismes procéduraux, ct parce que cette approche culturelle repose sur 

un ensemble de perceptions intellectuelles et philosophiques liées à la vie sociale, politique, économique des 

gens. , religieuses et culturelles, nous avons décidé de choisir le roman « De nous, la résurrection de la 
diaspora du désert » d'Al-Siddiq Hajj. Ahmed pour révéler les modèles contradictoires et conflictuels au sein 
de ce texte narratifet surveiller l'impact de la culture et son action dans la vie sociale. 
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